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De lente is losgebarsten, en dat voelen we aan alles: de zon laat zich steeds vaker zien, de velden liggen
er prachtig bij en vullen zich weer met veel voetbal, met supporters, ouders en enthousiastelingen. 
Of je nu op zaterdagochtend vroeg je eerste minuten maakt bij de jeugd, fanatiek strijdt met de senioren,
of met vrienden langs de lijn staat — dit heerlijke voetbalvoorjaar brengt ons allemaal samen. 

In deze editie van De Flits blikken we terug op mooie momenten, kijken we vooruit én zetten we
bijzondere mensen in het zonnetje

Veel leesplezier en tot ziens op het veld!

een heerlijk voetbalvoorjaar

REDACTIE@jvccuijk.nl
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Afgelopen december zijn verschillende werkgroepen voortvarend
aan de slag gegaan met werkzaamheden en taken die moeten
leiden tot een breed gedragen fusie van JVC Cuijk en SIOL. De
identiteit van de nieuwe club is een belangrijk onderwerp. We willen
ervoor zorgen dat iedereen zich gehoord en betrokken voelt bij dit
proces en hebben daarom een enquête uitgeschreven.

belangrijk: fusie jvc cuijk - siol

Wat vind jij belangrijk bij

een nieuwe clubidentiteit?

Doe mee aan onze enquête!

Met deze enquête willen we graag input verzamelen over essentiële aspecten, zoals kleuren, logo,
naam en historie. De resultaten van deze enquête helpen ons om weloverwogen beslissingen te
nemen. We streven ernaar om een club te creëren waar iedereen trots op kan zijn en nodigen je
daarom graag uit om deel te nemen aan de enquête.
Jouw mening is van onschatbare waarde!
Klik HIER om de enquête in te vullen.

Ruim 25 jonge meiden genoten
van twee energieke open
training, speciaal voor
meidenvoetbal, georganiseerd
door JVC Cuijk en SIOL.

Leuk om te zien dat er zo veel
animo is, dat belooft wat!

Foto: Gerno de Haas

open trainingen meidenvoetbal

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSde6QOvH49RktphSUKCTgemnI1BlHATOIa8AJlrEqi559b4WA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSde6QOvH49RktphSUKCTgemnI1BlHATOIa8AJlrEqi559b4WA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSde6QOvH49RktphSUKCTgemnI1BlHATOIa8AJlrEqi559b4WA/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSde6QOvH49RktphSUKCTgemnI1BlHATOIa8AJlrEqi559b4WA/viewform
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 langs de velden
Na een goede start van het seizoen zijn de jongens van JO7-2 goed
door gegaan met voetballen.
Dit is dan ook terug te zien in de trainingen en in de wedstrijden.
Waar ze begin van het seizoen nog aan het leren waren hoe ze
met de bal om moesten gaan zie je nu mooie technieken en
prachtige schoten.
Dat gecombineerd met hun volledige inzet en passie zorgde het
voor mooie wedstrijden om naar te kijken.

Door goed teamwork en ieder zijn eigen specialiteit hebben ze
deze fase ALLE wedstrijden gewonnen.
Afgelopen zaterdag hebben ze de laatste 3 wedstrijden gespeelt
van deze fase en wat vonden ze het spannend. Want ze wisten dat
het kampioenschap ervanaf hing.

JVC JO17-1 is een recreatief team met een dikke prestatieve rand en met sportiviteit hoog in het
vaandel.
1. Recreatief: ontspanning en vermaak
2. Sportiviteit: je als goede winnaar of verliezer gedragen
3. Prestatief: de mate waarin iemand zich inzet om doelen te behalen

De huidige samenstelling met 17 spelers en onze doelstellingen hebben zich door de jaren heen op
een natuurlijke manier ontwikkeld.
Als je voetbal in de algemene zin zou benaderen dan staat prestatief bij iedereen bovenaan. Echter in
een recreatief team gelden andere regels dan in een prestatief team. Je zou het een andere manier
van over voetbal denken kunnen noemen. Alle 17 spelers moeten evenveel spelen. Een keer een
training overslaan betekent niet dat je de hele wedstrijd op de bank hoeft te zitten. De tactiek wordt
wel besproken, maar niet met diverse flipovers. Deze manier van denken bij een recreatief team
moet duidelijk zijn bij de spelers, maar ook bij de ouders en de supporters. 
Dit wil niet zeggen dat we op zaterdag niet willen winnen. Sterker nog we hebben kwalitatief hele 

Ondanks de spanning hebben ze 3 geweldige wedstrijden gespeeld met een 7-0, 9-2 en 7-3 winstpartij
Dik verdiende kampioenen!
De trainers (Adil en Eric) zijn trots op jullie!

Een mooi hoogtepunt was vorig jaar tijdens een meerdaags toernooi in het Franse Montpellier met de
cup.

goeie spelers die op de zaterdagen met veel inzet de strijd
aangaan. We kunnen als leiding, ouders en supporters dan
ook trots zijn op de manier waarop onze spelers zich
manifesteren dit seizoen. In de 1  en 2  fase als derde
geëindigd op slechts een paar punten van de kampioen. Nu
in de 3e fase op slechts 3 verliespunten van de koploper.
Daarnaast zijn we trots op onze zeer betrokken ouders. Ook
zij dragen hun steentje bij en hebben de sportiviteit hoog in
het vaandel!

e e
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 langs de velden
De O16-1 draait dit seizoen knap mee in de 5e
divisie. Het is een erg talentvol en gemotiveerd
team. Drie dagen in de week zo goed als compleet
aanwezig op de training verdient uiteraard
complimenten. Verschillende jongens mogen al
om beurten meetrainen bij Zaterdag 1, waar uit
bij SV Houten 1, Oleh zelfs zijn debuut heeft
mogen maken als 15-jarige! Dit geeft de potentie
van de groep goed aan. 

JVC JO14-3 heeft tot nu toe een leuk seizoen! Het team is deze zomer bij elkaar gekomen en bestaat
voor de helft uit spelers van Sint Agatha en voor de helft uit spelers die bij JVC speelden. Het team
mixte vanaf dag 1 uitstekend met elkaar. De eerste competitieronde eindigde ze als 2  en de ronde
voor de kerst werden ze zelfs kampioen! Echter, de titel werd niet zoals gepland gevierd. De laatste 2
competitierondes waren nogal spannend, met uiteindelijk een verrassende ontknoping.

e

 Onze jongens speelden hun laatste wedstrijd tegen de nummer 3 gelijk waardoor het gevoel
ontstond dat het kampioenschap hierdoor was verspeeld, de week ervoor eindigde de topper
namelijk ook al op een gelijkspel. Door afgelastingen speelde de koploper een week later haar laatste
wedstrijd tegen de onderste.

De tweede seizoenshelft in de 5e divisie zijn we nu al 6 wedstrijden op rij ongeslagen. Een hele knappe
prestatie waar alle jongens hard voor werken. Op het veld tonen ze ontzettend veel discipline en
knokken ze als een hecht team (soms iets te letterlijk). We zijn een lastige ploeg om tegen te spelen, we
krijgen weinig tegendoelpunten en we zijn zelfs het team met de minste verliespartijen in de competitie. 
We hopen op een mooie eindklassering in de 5e divisie en dat de spelers zich zo goed blijven
ontwikkelen zoals ze nu doen, zodat ze over een aantal jaar bij ons in ‘t Urst spelen. 
Er wacht deze groep nog een mooie toekomst, mochten ze zo doorgaan. 

Een week later, laat in de zaterdagmiddag,
volgde de grote verrassing; onze concurrent
verloor die wedstrijd, waardoor JVC JO14-3 met
één puntje voorsprong kampioen was! De
vreugde bij onze jongens was groot en snel werd
er nog dezelfde avond een feestje georganiseerd
met Bengaalse fakkels.
Die competitieronde mag dan op een
verrassende manier zijn afgesloten, maar JVC
JO14-3 heeft bewezen dat ze niet alleen kunnen
voetballen, maar ook dat ze als team sterk staan. 

Ze hebben het hele seizoen vol energie en doorzettingsvermogen gevochten, en alleen daarom
verdienden zij dit mooie resultaat!
Deze periode draaien we ook weer bovenin mee, helaas hebben we deze week net verloren tegen de
medekoploper. Er zijn nog wat wedstrijden te gaan, dus wellicht volgt wederom een verrassende
ontknoping. We blijven er in ieder geval voor gaan!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk


JVC_Cuijk jvc.cuijk

Wat vind je zo leuk en bijzonder aan JVC 1?
Het zijn fijne jongens in een goed team met een
goede trainer. Helaas ontbreken nu enkele sterke
spelers die de ruggengraat vormen en dat drukt nu
helaas op de resultaten. We moeten niet in de
gevarenzone van de versterkte degradatieregeling
komen en dat hoeft ook helemaal niet. Er is kwaliteit
en pit genoeg. Als teammanager heb ik altijd graag
voor hen klaar gestaan en nu ik ziek ben staan zij
ook voor mij klaar. Dat is hartverwarmend.

in de spotlights: roy koenen
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Kun je iets over jezelf vertellen?
Ik ben 47 jaar oud, geboren in Boxmeer en de
trotse papa van Zoë en Kaj uit mijn vorige
huwelijk. Nu ben ik een aantal jaren getrouwd
met Rox Stouthart. We wonen in Cuijk en zijn
dol op Crazy, onze stevig gespierde, maar o zo
lieve staffordshire. Ik werkte tot ik in 2019 ziek
werd als werktuigbouwkundige bij General
Technical Support in Venray.

Roy, je hebt heeft veel gedaan in de
voetballerij. Bij JVC Cuijk ben je vanaf 2007 in
heel veel taken actief geweest. Je was leider
van JO 10-1, clubscheidsrechter, KNVB-
scheidsrechter, scheidsrechtercoördinator en
scheidsrechteropleider, en nu nog steeds
wedstrijdsecretaris en teammanager van JVC
Cuijk 1. Voor al deze verdiensten ben je door
JVC Cuijk geëerd als Allrounder van het Jaar in
2021 en als Lid van Verdienste in 2023. In 2024
ontving je uit de handen van Jannick van der
Laan de Zilveren Speld van de KNVB. Nu, met
de fusie met SIOL in aantocht, loopt je
samenwerking met wedstrijdsecretaris Harry
Verberk van SIOL voor de gezamenlijke JVC-
SIOL-jeugd als een trein. Je leeft voetbal!

Wat zijn je leukste herinneringen bij JVC?
De allerleukste is dat ik bij JVC verkering kreeg
met Rox Stouthart. Zij is de laatste jaren
verzorger van JVC 1. Natuurlijk was het
kampioenschap in de derde klasse afgelopen
seizoen geweldig. Maar ik kijk ook met veel
plezier terug op het opleiden van goede
scheidsrechters voor JVC (o.a Jannick van der
Laan en Ibrahim Deouani) en mijn bijdrage aan
hun verdere ontwikkeling.

2025-april

Wat vind je leuk aan het
teammanagerschap?
Het regelen van het
wedstrijdformulier, het
scheppen van
randvoorwaarden voor
de technische staf en het
regelen van
oefenwedstrijden ligt mij
wel. Ik hou van de hele
entourage, de sfeer en
het contact met de staf
en de jongens. Daarom
ben ik er bij elke training
bij.

Wat doe je in je vrije tijd?
Ik heb net voor mijn schoonvader Ton van Elk de
Freese, een klokkenliefhebber, volgens een
bouwmodel een uilenklok van hout gemaakt. Verder
heb ik in mijn tuintje een vijver met koikarpers, die
flink wat aandacht vergen. En onze hond Crazy mag
natuurlijk niks tekortkomen.

Heb je een boodschap voor JVC?
Hoewel ik me moe voel is mijn motto voor mijzelf
altijd geweest: Opgeven is geen optie. Niet kletsen,
maar poetsen. Dat wens ik natuurlijk heel JVC ook
toe. En nu de club weer in de opgaande lijn zit: Ga
gewoon door met de weg die JVC is ingeslagen, dan
komen er vanzelf mooie dingen op je pad!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk


Vrijwilligers gezocht voor de ledenadministraties van JVC Cuijk en SIOL!

Voor onze ledenadministraties zijn wij dringend op zoek naar twee enthousiaste vrijwilligers die
ons willen helpen administratief de zaken goed op orde te hebben. 

In deze functie ben je de spin in het web van de ledenadministratie en daardoor een vraagbaak
binnen de vereniging als het gaat over ledengegevens. Hierbij dient de privacy goed in acht
genomen te worden. De werkzaamheden kunnen veelal vanuit huis worden verzorgd maar een
enkele vergadering op de club is af en toe noodzakelijk. Voordat je werkelijk aan de slag gaat
word je ingewerkt. Enige vaardigheid met werkzaamheden op de computer is vereist.

Je taken bestaan uit de volgende werkzaamheden:
1.      Het verwerken van aan- en afmeldingen en mutatie persoonsgegevens van spelers en
vrijwilligers van JVC Cuijk en SIOL in Sportlink van de KNVB.
2.      Opstellen en versturen van een welkomstmail met informatie naar een nieuw lid.
3.      Bijwerken van teamindelingen in het CMS van de website.
4.      Bijhouden van een wachtlijst.
5.      Het aanvragen van dispensatie voor spelers bij de KNVB.
6.      Contacten onderhouden met bestuur, technische commissies, wedstrijd- en teamleiders
van JVC Cuijk en SIOL.
7.      Contacten onderhouden met de KNVB, Gemeente (subsidie) en andere
voetbalverenigingen.
8.      Op verzoek aanleveren van informatie zoals een ledenlijst, maandelijks mutatie-overzicht of
een overzicht van jubilarissen. 
9.      Alert reageren op vragen die vanuit de vereniging worden gesteld.

De tijdsbesteding:
Het voetbalseizoen loopt van juli t/m juni. In de maanden november t/m maart zijn de
werkzaamheden niet intensief (circa 2 uur of minder per week). De overige maanden, met name
in juni, juli en augustus als er mutaties zijn, vergen een grotere tijdinvestering (tot circa 8 uur per
week) die naar eigen keuze ingezet kan worden.

Lijkt het jou leuk om op deze manier een bijdrage te leveren aan de ontwikkeling en groei van
onze mooie verenigingen, dan komen we graag met jou in contact.

Heb je interesse of wil je meer informatie dan kun je contact opnemen met een van onze
secretarissen:
§ Werner Vloet (JVC Cuijk), op telefoonnummer: 06-10892194 / e-mail: werner.vloet@ziggo.nl
§ Leon Temmink (SIOL), op telefoonnummer: 06-54664668 / e-mail: secretaris@siol.nl

We horen graag van je!

JVC_Cuijk jvc.cuijk
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vacature

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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panna sterrenteam
Luca van der Heijden geselecteerd voor PANNA! Sterrenteam Jo9!

Wat een knappe prestatie! Luca van der Heijden (Jo9-1) is geselecteerd voor het PANNA! Sterrenteam.
In de herfstvakantie deed hij mee aan de PANNA! Sterrenteam voetbaldag bij UDI’19 en is vanuit daar
uitgenodigd voor de feestelijke finaledag, waarbij hij zijn plekje verdiende.

Een PANNA! Sterrenteam voetbaldag is een te gekke voetbaldag voor voetbalgekke jongens én meisjes
van 6 t/m 13 jaar. In verschillende groepjes train je op allerlei uitdagende oefenvormen. Woensdag 23
april wordt deze dag ook weer gehouden bij SIOL/JVC, schrijf je snel in en maak ook kans op een
plaatsje in het PANNA! Sterrenteam. Want aan het eind van elke voetbaldag nodigen ze een aantal
spelers en speelsters van verschillende leeftijdscategorieën uit voor de finaledag! Tijdens deze
finaledag strijden alle finalisten om een plekje in het PANNA! Sterrenteam. Uiteindelijk ontstaan vier
PANNA! Sterrenteams in de leeftijdscategorieën O9, O11, JO14 & MO14!

WOENSDAG 23 APRIL: PANNA! Sterrenteam - voetbaldag

Afgelopen november mocht Luca meedoen op de finaledag, waarbij
alle finalisten van de 29 verschillende voetbaldagen bij elkaar kwamen
om nog een keer de strijd aan te gaan. Dit om een plekje in één van de
PANNA! Sterrenteams tee bemachtigen. Hier liet Luca zich opnieuw
van zijn beste kant zien en werd daardoor uit de in totaal 3.500
deelnemers geselecteerd voor één van de PANNA! Sterrenteams.

Het komende half jaar gaat Luca deelnemen aan allerlei leuke
activiteiten, waaronder een groot toernooi spelen met profclubs uit
binnen- en buitenland. In februari had hij een kennismaking dag met
zijn teamgenoten. Naast natuurlijk vele potjes voetbal en
voetbalspelletjes ging hij ook met zijn kersverse teamgenoten bowlen
en lunchen. Ook was er die dag een heuse fotoshoot waarbij team- en
portretfoto’s werden gemaakt. Afgelopen 28 maart stond Luca (zie
foto) als een echte ster in het PANNA! Magazine.

Maak je klaar voor te gekke voetbalactiviteiten, show je
voetbalskills en maak kans op een plek in het PANNA!
Sterrenteam tijdens deze onvergetelijke voetbaldag op
woensdag 23 april! 

Schrijf je nu in voor de PANNA! Sterrenteam voetbaldag bij
SIOL/JVC Cuijk!

Locatie: SIOL – Sportpark De Groenendijkse Kampen
Tijdstip: 14.30 – 17.30

Voor meer informatie over inschrijven en kosten ga je naar
www.panna-sterrenteam.nl.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
http://www.panna-sterrenteam.nl/


Hallo, ik wil me graag even voorstellen. 
Ik ben Werner Vloet en sinds twee jaar secretaris bij JVC Cuijk.

In het verleden heb ik gevoetbald in de jeugd van JVC Cuijk en daarna bij de senioren tot ik helaas
door een blessure genoodzaakt was te stoppen. Daarom ben ik verdergegaan als leider bij de F6 en
later bij de D1 (bij Gerrie Christiaans) en de C1. Verder werd ik coördinator D en lid van de activiteiten
commissie en draaide zaterdag- en zondagdiensten. Ook ben ik mijn scheidsrechtersloopbaan bij JVC
Cuijk begonnen (onder begeleiding van Luuk Ploem).

In 2007 verhuisde ik naar Sint Hubert, werd hier trainer van de C2 van SC St. Hubert en een jaar later
zat ik in het jeugdbestuur. Twee jaar later trad ik toe tot het bestuur en bleef bestuurslid totdat ik
weer terugkwam in Cuijk (in 2020). Na de coronaperiode ging ik naar 't Urst kijken. Eén keer werd een
tweede keer en zo was ik in dat seizoen ineens een vaste supporter. Toen ik aan de bar zat zei Piet
Lamers dat ik maar weer eens iets voor de club moest gaan doen. Mijn antwoord was toen: "Laat ze
maar komen” en een paar weken later stond onze voorzitter ineens bij me aan de bar, trakteerde op
een biertje, merkte op dat hij me bij elke thuiswedstrijd zag staan en vroeg of ik iets voor de club
wilde betekenen. Ik werd daarna door Marco Janssen benaderd en dezelfde week zaten we samen
met Leo Giesbers in de bestuurskamer om de mogelijkheden binnen onze club te bespreken. Ik gaf
aan dat ik wel bardienst wilde draaien, maar toen ook kwam de functie van secretaris aan bod.

JVC_Cuijk jvc.cuijk
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even voorstellen: werner vloet

Ik heb daar even over nagedacht en aangegeven dat ik daar wel oren naar
had. Marco raadde me aan dat ik een week later maar naar de
jaarvergadering moest komen. Daar deed ik en dezelfde avond werd al in de
vergadering kenbaar gemaakt, dat ik zou toetreden tot het bestuur. Het
eerste jaar keek ik vooral aan wat de werkzaamheden allemaal inhielden,
maar ik zag ook dat er vele vrijwilligers klaar staan die veel werk uit handen
nemen. Denk dan bijvoorbeeld aan Roy en Rox die enorm veel tijd besteden
aan het wedstrijdsecretariaat, aan Nella die de notulen verzorgt en natuurlijk
Sjaak Wellessen die ook nog bij het secretariaat betrokken is. Hij is werkelijk
een wandelende archiefkast, die echt alle ins en outs kent.

Indien nodig sta ik af en toe achter de bar om daar de mensen te helpen. En natuurlijk zit ik namens
het bestuur van JVC Cuijk in de stuurgroep die de fusie begeleidt. Ook hierin zitten goede mensen in
die het beste met de beide verenigingen voor hebben. We hebben iedere maand een vergadering
over de stand van zaken. Ik sta er versteld van, dat er zoveel mensen mee willen denken in de
werkgroepen en hier ook heel intensief mee bezig zijn. Het is elke keer mooi om te horen hoe deze
werkgroepen voortgang maken. Voor mij is dit de tweede keer dat ik een fusie meemaak, want ook
in Sint Hubert was ik zeer nauw betrokken bij de fusie tussen SC St. Hubert en de Willy’s. Ik zie flink
wat overeenkomsten met het proces waarin wij nu zitten.

Ik kan zeker zeggen dat ik blij ben om weer terug te zijn bij JVC Cuijk
Werner Vloet

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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gezamenlijk sportpark
Voorbereidingen voor gezamenlijk
sportpark in volle gang
De betrokken clubs op Sport- en
Beweegpark De Groenendijkse Kampen
werken intensief samen aan de
voorbereidingen voor een gezamenlijk
sportpark. Met veel inzet wordt
toegewerkt naar een
toekomstbestendige sportomgeving
voor iedereen.
Het doel is om het plan dit najaar voor te leggen aan de gemeenteraad. Benieuwd hoe dat eruit kan
zien? Bekijk de impressiefilm hier:  https://youtu.be/0L99naa9SYA?si=kFEA4sZ1wD-77VCK

23 april
18 mei
20 juni
21 juni
21 en 22 juni

PANNA! Sterrenteam - voetbaldag
Penaltybokaal
Seizoensafsluiting met ouder-kindtraining én disco!
Walking voetbal-toernooi
Siol Cup

op de agenda

Bij een vereniging met een groeiend aantal jeugdleden moet ook de activiteitencommissie mee
groeien. 
Maar….de groei van deze commissie blijft helaas achter en daarom luidt de commissie de noodklok en
is op zoek naar ouders/verzorgers die het leuk vinden om activiteiten voor onze jeugd te organiseren.
Denk hierbij aan leuke activiteiten zoals Sinterklaas, disco, filmavond, seizoensopening en -sluiting.

Na dit seizoen zal commissie nog maar uit 5 personen bestaan, welke ook nog andere functies  binnen
de verenigingen hebben en daardoor wordt het steeds moeilijker om alles goed te kunnen organiseren.
KORTOM er is versterking nodig want het zou jammer zijn dat er in de komende seizoenen minder of
zelfs geen activiteiten meer georganiseerd zullen worden.

WIE O WIE vanuit alle ouders/verzorgers, van de meer dan 600 jeugdleden die onze vereniging telt,
komt ons versterken?

Wil je je aanmelden of heb je vragen spreek dan Aicha, Leo, Nancy, Marco of Marian aan of stuur een
mail naar voetbalactiviteitencuijk@gmail.com.

We hopen op minimaal 10 aanmeldingen zodat de organisatie van de activiteiten binnen de commissie
verdeeld kunnen worden om zo met velen handjes veel werk te kunnen verzetten.

ACTIVITEITENCOMMISSIE - ER KOMEN WEER PLAATSEN VRIJ!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
mailto:voetbalactiviteitencuijk@gmail.com
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Het huidige bestuur is alweer sinds de ALV van 7
november 2022 bezig om het reilen en zeilen van
de vereniging in goede banen te leiden. Er is de
afgelopen jaren veel gebeurd en we staan met zijn
allen voor een aantal mooie uitdagingen die de
komende tijd de nodige aandacht zullen vergen.
Tijd om even kort terug te blikken en ook om
vooruit te kijken.
Een korte terugblik.
· Daar stonden we dan met het nieuwe bestuur op
7 november 2022 tijdens de ALV. Ton, Jacques en
Huub namen na vele jaren afscheid als
bestuurslid. Bob, Geert-Jan, Jeroen en Kevin
traden toe tot het JVC-bestuur en met Sjaak,
Maurits en mijzelf was het bestuur weer
compleet. Maurits heeft in november 2024 na
twee bestuursperioden zijn bestuur-schoenen aan
de wilgen gehangen en Werner is in 2024
toegetreden tot het bestuur als secretaris. Ook
voor de komende jaren is er dus gezorgd voor
continuïteit.
· Met terugwerkende kracht ben ik nog steeds
ontzettend trots op de ex-bestuurders, die JVC
glansrijk door een hele moeilijke tijd hebben
geleid en de vereniging daardoor weer perspectief
hebben gegeven. Ook ben ik er ontzettend trots
op, dat ik voorzitter mag zijn van het huidige
bestuur, met stuk voor stuk enthousiaste collega-
bestuurders, en natuurlijk ook van de hele
vereniging JVC.
· Met het nieuwe bestuur stonden we meteen
voor een lastige opdracht, omdat er een vacature
was voor de trainer van JVC 1. Daarnaast werd de
roep onder de leden om vervanging van ons oude
en versleten kunstgrasveld steeds luider. Tussen
de bedrijven door merkten we dat de
samenwerking met buurvereniging SIOL steeds
serieuzere vormen aannam en dat het ook erg
leuk was om op een aantal gebieden met elkaar
zaken samen op te pakken.
· Als bestuur mochten we vorig jaar met alle leden
en betrokkenen een historisch kampioensfeest
vieren van ons vlaggenschip. Een dag om niet snel
te vergeten. 
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De gemeente heeft uiteindelijk ingestemd met
de aanleg van een nieuw kunstgrasveld. Daarna
ging alles heel snel en hebben we het veld in
september 2025 feestelijk in gebruik genomen
bij de eerste thuiswedstrijd van JVC 1.
· De samenwerking met SIOL kwam in een nog
verder stadium wat resulteerde in
samenwerkende jeugdteams (ST) voor het
seizoen 2024-2025. Het is werkelijk een genot
om al die jeugdspelers samen lekker te zien
voetballen, doordeweeks op de trainingen en in
het weekend tijdens de wedstrijden.
Complimenten aan alle mensen die dit mogelijk
maken: de wedstrijdsecretariaten, de
jeugdcoördinatoren van beide verenigingen,
maar natuurlijk ook de ouders die de kinderen
bij trainingen en wedstrijden onder hun hoede
hebben.
· Als een rode draad door het overleg binnen
onze vereniging loopt de afgelopen jaren het
traject ‘de Groenendijkse Kampen’. Met alle
sportclubs op het sportpark, aangevuld met
tennisvereniging Graaf Herman, zijn we met de
gemeente Land van Cuijk en Bureau Kragten in
gesprek over een nieuwe invulling van het
complex. We hebben hierin al flinke stappen
gezet om te komen tot één nieuwe en
duurzame accommodatie voor alle
verenigingen.

Wat brengt de toekomst?
· Het belangrijkste traject voor de nabije
toekomst is de samenwerking met SIOL, die als
alles volgens planning verloopt uitmondt in een
juridische fusie van beide verengingen voor het
begin van het voetbalseizoen 2026-2027. Het
bestuur en een achttal werkgroepen zijn hier
zeer intensief mee bezig. We zullen de leden
van de ontwikkelingen op de hoogte houden en
natuurlijk ook om advies en inbreng vragen
indien nodig.
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· We kijken als bestuur uit naar de komst van onze nieuwe hoofdtrainer (en oude bekende) Luciën
Roeffen, maar niet nadat we onze waardering uitspreken voor de werkzaamheden en mooie resultaten
van de huidige trainer Robert Grauwde, die we heel veel succes wensen bij zijn nieuwe club v.v.
Winterswijk.
· Samen met SIOL, Civicum, L’Arc, Bullfighters en Graaf Herman gaan we fase 2 in van het traject ‘de
Groenendijkse Kampen’. De bedoeling is om in september 2025 met de verenigingen, aan de hand van
Bureau Kragten, NOC NSF en Rabo Clubsupport, bij de gemeente een plan neer te leggen waarin
duidelijk wordt hoe wij de accommodatie voor de verenigingen willen vormgeven. 
We houden jullie uiteraard van de ontwikkelingen op de hoogte.
Rest mij om iedereen nog heel veel plezier en succes te wensen voor de laatste weken van dit
voetbalseizoen. Laten we er met zijn alle een mooie en sportieve afsluiting van maken.
Met vriendelijke groeten,
Robert Vredeveldt
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uit de oude doos- wie is wie?
In deze editie van de Flits hebben we natuurlijk weer een ‘Wie is Wie?’ 

Wie weet de juiste namen en in welk jaar deze foto is gemaakt.
Help jij ons en de Cuijkse Foto Archiefdienst op weg?

Heb jij ook nog een
 oude teamfoto, stuur ‘m dan 

naar redactie@jvccuijk.nl

1 2 3 4 5 6 7 8

13 14

9 10

1211 15 16 17 18

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk

